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Dnia 10.3.2025r. 

Rada Miejska w Kazimierzy Wielkiej 

Radni-Sesja 

Protokół Nr XIV/2025 

XIV sesja Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej w dniach 07 marca 2025 - 07 marca 2025 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej 

Obrady rozpoczęto 07 marca 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:28 dnia 07 marca 2025. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej. 

Obecni: 

1. Rafał Gabryś 

2. Paweł Kasiak 

3. Piotr Klimczyk 

4. Jerzy Koziara 

5. Iwona Latos 

6. Lucjan Małek 

7. Marcin Michalec 

8. Stanisław Nawrot 

9. Andrzej Nocoń 

10. Stanisław Nowak 

11. Wacław Piwudzki 

12. Jacek Skopowski 

13. Janusz Wątek 

14. Wioletta Wójcik 

15. Marek Zwolański 

1. Otwarcie obrad. 

XIV sesję Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej rozpoczęła się o godzinie 15.00. Otworzyła ją i poprowadziła 

przewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Wójcik. Na wstępie powitała zebranych, min. Burmistrza Miasta 

i Gminy w Kazimierzy Wielkiej, Zastępcę Burmistrza – Łukasza Maderaka, Sekretarza – Roberta 

Płaszewskiego, Panią Skarbnik – Agnieszkę Gaik, naczelników wydziałów Urzędu Miasta i Gminy  

w Kazimierzy Wielkiej, kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych. W szczególności powitała 

panie sołtyski i panów sołtysów w dniu ich święta (11 marca).  

2. Stwierdzenie kworum. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w obradach uczestniczy pełny skład Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej, 

tj. 15 radnych. Oznacza to, że XIV sesja Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej jest prawomocna.  
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3. Przyjęcie porządku obrad. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej – Adam Bodzioch: zgłosił wniosek o wyłączenie z porządku 

obrad dwóch punktów, tj. uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kazimierza 

Wielka na lata 2025-2040 oraz uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla farm elektrowni wiatrowych w części obrębów: Stradlice, 

Wojciechów, Zagórzyce, Zięblice, Hołdowiec, Kamyszów, Cudzynowice. 

Głosowano w sprawie: 

Wyłączenie z porządku obrad uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kazimierza Wielka na lata 2025-2040. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

Głosowano w sprawie: 

Wyłączenie z porządku obrad uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla farm elektrowni wiatrowych w części obrębów: Stradlice, 

Wojciechów, Zagórzyce, Zięblice, Hołdowiec, Kamyszów, Cudzynowice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

Wobec akceptacji porządku obrad przystąpiono do jego realizacji. 

4. Wręczenie Sołtysom Gminy Kazimierza Wielka dyplomów i upominków z okazji Dnia Sołtysa. 

Przewodnicząca posiedzenia – zwróciła się do Pań i Panów Sotysów: wkrótce, bo 11 marca, odbędzie  

się Państwa święto, czyli Dzień Sołtysa. To wyjątkowa okazja do wyrażenia zarówno wdzięczności,  

jak i uznania wszystkim tym, którzy pełnią kluczową rolę w lokalnej społeczności. To święto dedykowane 

jest przede wszystkim osobom, które angażują się w rozwój społeczności. Z okazji Waszego święta życzę 

wszystkim pełniącym tą zaszczytną funkcję serdeczne życzenia zdrowia, pomyślności oraz satysfakcji  

z wykonywanych obowiązków oraz wytrwałości w osiąganiu celów i realizacji planów na rzecz lokalnej 

społeczności. Niech każda podejmowana decyzja przyniesie oczekiwane rezultaty oraz szacunek i uznanie 

mieszkańców.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej – Adam Bodzioch: W imieniu władz samorządowych  Miasta 
i Gminy Kazimierza Wielka pragnę  z okazji przypadającego 11 marca Dnia Sołtysa złożyć  Państwu 
najserdeczniejsze  życzenia oraz podziękowania za pracę na rzecz lokalnej społeczności. Sołtysi są zawsze 
najbliżej mieszkańców  oraz ważnych dla nich spraw. Bycie sołtysem, to bycie głosem mieszkańców  
oraz reprezentowanie ich w działaniach na rzecz rozwoju  i aktywizacji wsi. W Dniu Sołtysa składamy  
gorące podziękowania za Pana wkład pracy, zaangażowanie  i aktywną postawę na rzecz  lokalnej 
społeczności. Pragnę  także złożyć najserdeczniejsze życzenia zadowolenia z wykonywania codziennych 
obowiązków oraz przyjaznych relacji z mieszkańcami. W tym szczególnym dniu życzymy nieustającego 
zdrowia, a także wszelkiej pomyślności w podejmowanych inicjatywach. Niech Pana praca dostarcza wielu 
satysfakcji i będzie źródłem społecznego uznania.   

Po tych słowach nastąpiła ceremonia wręczenia dyplomów i upominków sołtysom z terenu Gminy 
Kazimierza Wielka.  

a. Paweł Kasiak – Boronice, 
b. Katarzyna Polak – Broniszów, 
c. Paulina Luty – Chruszczyna Mała, 
d. Robert Stępień – Chruszczyna Wielka, 
e. Jan Sroka – Cło, 
f. Artur Latos – Cudzynowice, 
g. Paweł Rakoczy – Dalechowice, 
h. Mariola Nowak – Donatkowice, 
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i. Ryszard Adamek – Donosy, 
j. Arkadiusz Jańczyk – Gabułtów, 
k. Bogumił Milka – Głuchów, 
l. Anna Ciepichał – Gorzków, 
m. Dotota Wojtasik – Góry Sieradzkie, 
n. Janusz Boryka – Gunów-Kolonia, 
o. Mariusz walczak – Gunów-Wilków, 
p. Jacek Słabosz – Hołdowiec, 
q. Andrzej Graf – Jakuszowice, 
r. Helena Kałuża – Kamieńczyce, 
s. Stanisław Kozik – Kamyszów, 
t. Sebastian Dziula – Kazimierza Mała, 
u. Stanisław Nowak – Krzyszkowice, 
v. Paweł Niedźwiedź – Lekszyce, 
w. Eliza Leśniewska-Niziurska – Łękawa, 
x. Paulina Małek – Łyczaków, 
y. Alicja Duś – Marcinkowice, 
z. Józef marzec – Nagórzanki, 
aa. Adam Mucha – Odonów, 
bb. Zbigniew Więckowski – Paśmiechy, 
cc. Witold Nowak – Plechów, 
dd. Tomasz Gajówka – plechówka, 
ee. Izabela Miałkowska-Kołton – Podolany, 
ff. Aneta Cupak-Gryszówka – Sieradzice, 
gg. Rafał Ochenduszka – Skorczów, 
hh. Jolanta Nowak – Słonowice, 
ii. Jolanta Siudak – Stradlice, 
jj. Anna Gorgoń – Wielgus, 
kk. Stanisław Nawrot – Wojciechów, 
ll. Wojciech Stalmach – Wojsławice, 
mm. Przemysław Myśliwiec – Wymysłów,  
nn. Andrzej Nowak – Zagórzyce, 
oo. Artur Trojanowski – Zięblice, 
pp. Jarosław Jagielnik – Zysławice, 

Oraz przewodniczący Zarządów Osiedli w Kazimierzy Wielkiej: 

a. Marek Maciantowicz – przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1, 
b. Marek Szmuc – przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2. 

5. Zgłoszenie uwag do treści protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej (Protokół Nr XII z dn. 30.01.2025 r., 

Protokół Nr XIII z dn. 27.02.2025 r.). 

Protokoły spisane na sesji w dniu 30.01.2025 r. (Nr XII) oraz w dniu 27.02.2025 r. (Nr XIII) zostały 

przekazane do wglądu. Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy wnoszą 



5 

 

uwagi do treści wyżej wymienionych protokołów. Wobec ich braku, przewodnicząca ogłosiła, że protokoły 

Nr XII oraz Nr XIII zostały przyjęte bez uwag.  

6. Informacja Burmistrza o bieżącej pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej – Adam Bodzioch: w ostatnim czasie trwa dyskusją 

dotycząca przekazania starostwu powiatowemu działek za halą sportową w celach inwestycyjnych. 

Ostatecznie zdecydowano, że ten teren zostanie użyczony pod cele projektowe. W zależności od tego, jaki 

będzie cel inwestycyjny, w takim zakresie zostanie wykonany podział.  

W dniu 27 lutego 2025 rok w KRS-ie ukazała się informacja o likwidacji Spółdzielni Socjalnej „Kazimierskie 

Smaki”. 

W związku z tym, że obecność dużej ilości gawronów w parku miejskim, wywołała liczne komentarze  

i żarliwą dyskusję, zdecydowano o zamontowaniu dwóch „odstraszaczy” (sygnałów dźwiękowych) 

odstraszających ptaki w alejach. Przyniosło to połowiczny skutek, tzn. gawronów nie ma w tym miejscu 

lecz są w pobliżu. Nie ma zgody Generalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Kielcach na całkowite 

odstraszenie ptaków, tym bardziej, że jednocześnie odstrasza się kilaka gatunków. Wielu mieszkańców nie 

godzi się na odstraszanie gawronów, które są ptakami pożytecznymi, a których wciąż ubywa. Inni tego 

oczekują. Jesteśmy zatem na rozdrożu. Usunięcie tych ptaków, to naruszenie ekosystemu. Burmistrz 

przypomniał, że obecność gawronów w takich ilościach spowodowana jest zmianami w rolnictwie. 

Obecnie skupiają się w pobliżu małych miast, w okolicy miejsc, gdzie gromadzone są odpadki jedzenia. 

Wielu osobom przeszkadza hałas i inne okoliczności związane ze spotkaniem z tymi ptakami. Jednak nie 

ma sposobu, by w majestacie prawa pozbyć się gawronów.  

Radny Piotr Klimczyk: na alei prowadzącej na zalew zostały usunięte barierki. Czy to oznacza, że jest  

to miejsce udostępnione dla mieszkańców, czy nadal jest to plac budowy? 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy – Łukasz Maderak: wychodząc naprzeciw oczekiwaniom radnych  

i mieszkańców, przekazuje oczekiwane informacje: 

 Firma, która została usunięta z terenu budowy zabrała barierki, które do niej należały. W związku  

z koniecznością zerwania współpracy, sporządzono protokół. Doświadczenie wymusiło zmianę 

koncepcji działania przy remontach: każde zadanie traktowane jest oddzielnie – każda robota 

rozdzielana – elektryka, brukarstwo, nagłośnienie itp. Na każdą robotę będą oddzielnie ogłaszane 

przetargi. Aktualnie rozstrzygnięty jest przetarg na elektrykę. Na pytanie, jaki jest termin 

zakończenia zadania, Zastępca Burmistrza odpowiada: trudno wskazać konkretny termin,  

bo nie wiadomo, z jakim wykonawcą przyjdzie współpracować. 

 Burmistrz Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej – Adam Bodzioch: rozumiemy mieszkańców 

zaniepokojonych przedłużającymi się terminami wykonania inwestycji. To wszystko budzi niepokój 

także w nas. I chociaż nie są to problemy, na które mamy wpływ, i chociaż wszystko to nie dzieje 

się z naszej winy, to jednak za ten stan rzeczy przepraszamy. 
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Zgromadzeni w sali konferencyjnej mieli okazję obejrzeć pokaz zdjęć prezentujących aktualny stan 

remontu stadionu Sparty w Kazimierzy Wielkiej.  

Radny Marek Zwolański: czy obecny wykonawca stadionu dotrzyma terminu, ponieważ fotografie 

wskazują, że jednak nie będzie to możliwe. Jakie są przewidziane kary dla tego wykonawcy? 

Zastępca Burmistrza MiG – Łukasz Maderak: kary są zapisane w umowie. Jeżeli firma nie wywiąże  

się z umowy, to kary zostaną nałożone. Taki jest wymóg umowy. 

Burmistrz MiG – Adam Bodzioch: to nie wykonawca decyduje, kiedy zostanie rozegrany pierwszy mecz lecz 

Świętokrzyski Związek Piłki Nożnej. Ponadto zaapelował, by nie koncentrować się wyłącznie na nakładaniu 

kar, tym bardziej, ze mamy do czynienia z miejscowym przedsiębiorcą, który pokazał już swoją lojalność  

i lokalny patriotyzm w chwili, gdy było to konieczne.  

Radny Piotr Klimczyk: poprosił, by podczas rozmów z wykonawca stadionu Sparty zwrócić uwagę na to,  

że barierka na balkonie jest słabo przymocowana. Poprosił, by zwrócić na to uwagę zanim dojdzie  

do jakiegoś nieszczęścia. 

Zastępca Burmistrza MiG – Łukasz Maderak: nawiązując do sprawy gliniaka w Łyczakowie poinformował 

zebranych, że obecnie toczy się postępowanie w Naczelnym Sądzie Administracyjnym. Z kolei w związku  

z produkcją re granulatu w Laminie – wydana została decyzja odmowna na to przedsięwzięcie. Termin  

do wniesienia odwołania wobec tej decyzji minał, jednak wpłynęło odwołanie, które będzie respektowane, 

albowiem widnieje na nim data nadani. W odwołaniu wnioskodawczyni oczekuje, bu decyzję  

na to przedsięwzięcie wydało Samorządowe Kolegium Odwoławcze. W sprawie Cegielni w Odonowie – 

wydano decyzję odmowną, gdyż stwierdzono niezgodność inwestycji z zapisami Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego.  

7. Informacja Przewodniczących o pracach komisji między sesjami. 

W dniu 20 lutego 2025 roku odbyło się posiedzenie komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska  

i Drogownictwa, któremu przewodniczył przewodniczący tej komisji – radny Jerzy Koziara. Głównym 

punktem obrad był temat rozliczenia z odpłatności za wywóz odpadów komunalnych za 2024 rok. 

Omówiono także plan wodociągowania Gminy Kazimierza Wielka oraz realizację zadań gospodarczych  

na terenie Gminy wykonanych przez Wydział Gospodarki Komunalnej w 2024 roku oraz najważniejsze 

założenia tych zadań na 2025 rok. Rozpatrzono wniosku o wyznaczenie miejsc postojowych (…)  

przy lokalach usługowo-handlowych wzdłuż ulicy Kolejowej Nr 1 w Kazimierzy Wielkiej oraz inne 

pozostałych wnioski z zakresu drogownictwa i bezpieczeństwa w ruchu drogowym. 

W dniu 27 lutego 2025 roku odbyło się posiedzenie Wspólnych Komisji Rady Miejskiej, któremu 

przewodniczył radny Rafał Gabryś. Podczas tego posiedzenia opiniowano projekty uchwał na sesję Rady 

Miejskiej, która odbyła się w tym samym dniu. Analizowano także temat stref płatnego parkowania  

w dolnej części Kazimierzy Wielkiej (przed cukiernią i sklepem Lewiatan).  

8. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Kazimierza Wielka na 2025 rok. 
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Referuje: Skarbnik Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej - Agnieszka Gaik: uchwale budżetowej na 2025 rok 

dokonuje się zmiany polegające na zwiększeniu dochodów budżetu gminy o 858 194,04 zł w tym m.in..  

w następujących działach: Bezpieczeństwo publiczne – wpływy z różnych dochodów – środki dotyczące 

zakwaterowania osób z Ukrainy 2 655,00 zł, Różne rozliczenia – korekty planu w zakresie rozdziałów 

dotyczących zmiany klasyfikacji budżetowej  subwencji ogólnej i środków na uzupełnienie dochodów gmin 

z budżetu państwa od 2025 roku, Oświata i wychowanie –  wpływ odszkodowania dot. Termomodernizacji 

budynków szkół SP  i SP Wielgus w kwocie 103 946,83 zł, Przedszkole  – 2 000,00 zł, Pomoc społeczna  –

2030 kwota 74 621,52 zł.  Dział  Rodzina kwota 100 397,60 zł w sprawie „Dofinansowania wynagrodzeń 

pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na lata 2024-2027”, Kultura  

i ochrona dziedzictwa narodowego – wpływ odszkodowania dotyczącego Termomodernizacji budynku 

KOK – kwota 13 260,00 zł. 

Ponadto zwiększa się wydatki budżetu gminy o 858 194,04 zł w tym m.in. w następujących działach: 

Rolnictwo i łowiectwo – zmniejszenie o kwotę 8 160,00 zł składki członkowskiej do Związku 

Międzygminnego „Nida 2000” i dostosowanie do uchwały Nr IV/23/2025 Zgromadzenia Związku  z dnia 

27.01.2025 roku,  Transport i łączność – korekta funduszu sołeckiego Cudzynowice  9 000,00 zł na zakup 

materiałów, Turystyka – zakup usług 5 000,00 zł, Gospodarka mieszkaniowa – 350,00 zł zakup materiałów 

korekta funduszu sołecki Marcinkowice, Działalność usługowa – zakup usług  74 000,00 zł zmiany  

w zakresie planowania przestrzennego, Administracja publiczna – korekty wewnętrzne dotyczące zmiany 

planu na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia rocznego, zakup usług remontowych w Centrum 

aktywności 25 500,00 zł. W Dziale Bezpieczeństwo publiczne nanosi się korektę funduszu sołeckiego 

Cudzynowice –zakup usług pozostałych – 9 000,00 zł,  Oświata i wychowanie – zakup usług remontowych 

w ramach termomodernizacji obiektów szkolnych – wpływ z odszkodowania 103 946,83 zł dotyczące SSP 

Wielgus i SSP nr 1 oraz korekty wewnętrzne. Dział Pomoc Społeczna kwota 74 621,52 zł dotycząca 

pracowników Dziennego Domu Senior+ w Gorzkowie na pokrycie kosztów dodatków motywacyjnych  

z decyzji ŚUW w Kielcach,  kwota 452 352,60 zł dotycząca pracowników MGOPS i wypłaty tych dodatków, 

kwota 73 168,00 zł dotycząca programu dożywiania oraz kwota 970,00 zł i kwota 1 222,49 zł zgodnie  

z decyzją ŚUW w Kielcach w sprawie ustalenia kwot dotacji na 2025 rok. W Dziale Rodzina kwota 

100 397,60 zł dotycząca dodatków motywacyjnych dla pracowników Świetlicy w M-GiP Bibliotece  

na podstawie decyzji ŚUW w Kielcach, Gospodarka komunalna – korekty wewnętrzne w ramach 

paragrafów, korekta funduszu sołeckiego 2 250,00 zł dotycząca Marcinkowic, zwiększenie składki 

członkowskiej do Związku Międzygminnego Nidzica” w Kazimierzy Wielkiej o 52 572,00 zł. W Dziale Kultura 

i ochrona dziedzictwa – korekta  zakupu materiałów – 2600 zł fundusz sołecki Marcinkowice oraz korekta 

– 10 000,00 zł fundusz sołecki Sieradzice – 10 000,00 zł i wprowadzenie środków na inwestycje  „Budowa 

parkingu przy świetlicy” w Sieradzicach, Kultura fizyczna – 10 000,00 zł środki na obiektu stadionu 

sportowego. 

Radny Piotr Klimczyk: nawiązując do uchwały budżetowej, w której wskazano kwotę odszkodowania  

dla SSP Nr 1 i SSP w Wielgusie, zapytał, czy jest to już całość odszkodowania? 

Zastępca Burmistrza MiG – Łukasz Maderak: niestety, jest to całe odszkodowanie.  

Głosowano w sprawie: 



8 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Kazimierza Wielka na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

Przewodnicząca posiedzenia, odczytując treść głosowania, ogłosiła, ze uchwała Nr XIV/118/2025  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Kazimierza Wielka na 2025 rok została przyjęta jednogłośnie w treści 

stanowiącej załącznik do protokołu.  

9. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na lata 2025-

2040. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

10. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla farm elektrowni wiatrowych w części obrębów: Stradlice, Wojciechów, Zagórzyce, 

Zięblice, Hołdowiec, Kamyszów, Cudzynowice. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

11. Sprawy różne, wolne wnioski. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej: przypomniał, ze Panie Sołtyski i Panowie Sołtysi  

są zaproszeni na dalsze świętowanie Dnia Sołtysa w Centrum Integracji Obywatelskiej.  

Radny Piotr Klimczyk: czy złożono wniosek na wykonanie placu zabaw przy Publicznym Żłobku 

Samorządowym? Zapytał także, czy działa już lampa na przejściu dla pieszych przy ul. Armii Krajowej? 

Zastępca Burmistrza MiG – Łukasz Maderak: wniosek na plac zabaw został złożony lecz nie znany jest 

termin rozstrzygnięcia. Podobnie nie znane są terminy rozstrzygnięcia innych wniosków złożonych przez 

Gminę. Sprawę lamp wyjaśni naczelnik wydziału Infrastruktury i Inwestycji.  

12. Zamknięcie obrad. 

Obrady XIV sesji Rady Miejskiej zostały zakończone o godzinie 16.28. 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej 

 

Przygotował: Katarzyna Oracz 


